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ZahájeníjednánÍ 16:30
flkonðení jednání: 18:00
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PÍítornni: RNDr. J. Jen5ovská - pÌedsedkynð komise
Ing. J. Guroviðová - tajemník
M. VáSa, Ing. J. Carbolová - ðlenové komise

Omluveni: - K. Bure5ová, ing. V. Berou5ek
Nepiítomni: -
PÍizvaní zamðstnanci Útvlð pZt: M. Vrbková
Hosté:

-ì" Ìi""s'cglr"mxrr

Jednání zahajlla piedsedkynð komise. B)rl)¡ prodiskutovány body z minulého jednání komise a nové body
jednání:

l. TÍe5ñovf sad Skalka
Paní Bureðová piedala paní Jenðovské kontakty na zástupce obce Sibiina (v mezidobí nezi
komisemi).

2. JiZní cesty
Dne 20.2.2017 byl paní Guroviðovou odeslán dopis Zemðdëlské obchodní spoleðnosti Sestajovice-
Jirny, a.s., konkrétnë panu Ing. Milo5i Bulíiovi ohlednè ðetrného zachâzení se zemëdëlskou
technikou na polních cestách vedoucích z ulice JeZovické ke hibitovu v k. ú. Újezd nad Lesy.
Zemëdëlci na tento dopis reagovali telefonicky a bylo domluveno, Ze budou informovat paní
Guroviðovou piedtím, neZ dojde k opravð cest.

3. Orchidejová louka - biokoridor Bðchovického potoka
Bod pi'esunut na dal5í jednání komise vzhledem k nepiítomnosti paní Bure5ové.

4. Kácení:
'/ Spatnf stav dÍevin (topol) u pðSiny za koncem ulice ðankovská, parcela ð. 1408/1

- Spatn¡f stav dal5ího topolu na rohu ulic Cankovská a Polepská. Topol se nebezpeönë naklání
nad sousední parcelu s rodinnym domem. Strom má zhor5eny zdravotní stav a naru5enou statiku a

vyraznë po5kozuje zet - plot piilehlého pozemku - zed' je popraskanâ. OZPD zaiistí jeho
pokácení, neZ dojde k dal5ím Skodám.
O dal5í vyuZití tohoto uzemí bude nadále diskutováno.

'/ Stav parku pÍed ZS - v¡fsadba vánoðního stromu.
Paní Carbolová navrhla moZnost vybrat ke zdobení vánoðního stromu nëktery ze stromú jiZ
v parku rostoucích. Dále bylo diskutováno o moZnosti spolupráce s arboretistou - zahradníkem
z nedalek¡fch Úval, kterf by mohl posoudit vhodné místo a druh stromu k v¡fsadbë.

5. ÚdrÍ¡a zelenð mezi Levelem a sousední zdí.
Paní Guroviðová oslovila pana Zemana z Odboru VHÖ, ktery má budovu Levelu ve správë a bylo jí
pÍislíbeno, Ze dojde k údrZbë této zelenë (odbornj zâsah) spolu s údrZbou atrií ve zdravotnickém
str*edisku na RohoZníku.



6. Cyklotrasa 450/500, úsek Klánovice-Kolodéje
Paní Guroviðová zajistila doplnëní bodu do dopisu, kterym MÕ zaslalo své pi'ipomínky k projektu
projektové kanceláii (viz. minuly zapis).

7. Vysadba na hlavní v letoSním roce 2017
Na podzim leto5ního roku by mðlo dojít k v¡isadbë z rozhodnutí o povolení kácení dievin na pozemku
Õesk¡fch drah. Bude vysazeno 5 ks javorù babyka (Acer campestre ,,Elegant") do zeleného pásu pÍi
ulici NovosibÍinská v úseku od kiiZovatky s ulicí Zaiíé,anskou po kÍiZovatku s ulicí ZaleÉanskou. 2ks
stejného druhu jiZ byly vloni vysazeny pied air softem u hlavní azatím se tato vysadba ujala. Z tohoto

.dùvodu byl zvolen opët tento druh stromù. K této problematice byla päzvëna na KZP pracovnice
OZPD paní Martina Vrbkovâ, kterâ komisi vysvëtlila, jaké provázenjí problémy pii vysadbë pÍi
hlavní silnici. Najít 5 míst pro v¡¡isadbu v tomto úseku je velmi problematické, proto je nutné místa
vytipovat, vyhloubit sondu (pro zji5tðní piítomnosti nezmapovan¡ich sítí ði vysoké hladiny vody)
monitorovat a následnë vysadbu koordinovat.
Kritéria pro místo na vysadbu

- na pozemku MC nebo HMP
- mimo sítë, ochranná pásma

- mimo vjezdy na pozemky a jejich bezpeðné rozhledy
- mimo prudky svah

- v dostateðné vzdálenosti od sebe i dalSích dievin
- pokud moZno ne piímo pied okny RD
- bez vysoké hladiny podzemní vody
- bez kolize s dopravními znaðkami
- s dostateðn¡fm odstupem, aby nedo5lo k po5kození pÍi úpravë chodníku nebo ðiStëní Skarpy

Bal dÍeviny má prùmðr cca 80 cm a dÍevinaznëj musí rùst svisle.

Pan Vá5a navrhl vysadbu keiovych porostü, ale i v tomto pÌípadë nastávají podobné problémy
s vysadbou. Komise se dohodla, ùe místo pÍí5tího zasedëní se sejde v terénu u kiiZovatky
Novosibiinskâx Zaiië,anskou k posouzení této situace.

8. Kácení v parku na Blatovë
V prfibëhu roku budou zapoé,aty prâce spojené s budováním ðerpací stanice odpadních vod v prostoru
parku na Blatovë (pozemek parc.ð. 713). OZPD dne 28.2. 2017 provedlo prohlídku dievin, které
budou dotðeny stavbou a souðasnë byly oznaðeny dieviny, které jsou ve velmi Spatném zdravotním
stavu. Celkovë bude odstranëno 22 ks dÍevin z ë,ehoi. na 20 ks není potieba povolení, které budou
odstranëny do 31.3. Na 3 ks dievin- konkrétnë dvð bÍízy o obvodech 89 aI22 cm a stííbrny smrk o
obvodu 13lcm -se povede správní iízení o kácení. Nová vysadba, nahrazujíci odstranënou zeleñ,
bude umísténazpáÍky do parku. Komise se zámërem souhlasí.

Na závër jednání paní Carbolová navrhla piíStè projednat informaci o odstielech ðerné zvéie za poslední
dobu.
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',lL\tl,tZapsal: Ing. Gurovrcová dne: 17.3.2017

Piedáno k piipomínkování RNDr. Jen5ovské dne: 17.3.2017 ,j

Piipomínky zapracovitny: dne 17.3.2017
Zapis ovëÌen dne: 17.2.2017 e-mailem
Termín pÍí5tího jednání je: 17.5.2017 v 16:30 hod. v kanceláÍi õ. 6

(Dne 12.4. se komise sejde v l6:30 hod. u kiiZovatky NovosibÌinská x Zaiíé,anskër)


